

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Karen McBride, Researcher.

Witnesses: From the International Centre for Human Rights and Democratic Development: Hon. Ed Broadbent, President. From the Canadian Friends of Burma: Soe Thinn. From the Associates to Develop Democratic Burma: Harn Yawngwe. Individual: Sein Win, Prime Minister of the National Coalition Government of the Union of Burma.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2), the Sub-Committee commenced consideration of conditions in Burma/Myanmar.

The witnesses made statements and answered questions.

At 6:15 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

EVENING SITTING (37)

The Sub-Committee on Development and Human Rights of the Standing Committee on External Affairs and International Trade met at 7:33 o'clock p.m. this day, in Room 371, West Block, the Chairman, Walter McLean, presiding.

Members of the Committee present: Beryl Gaffney, Walter McLean.

Acting Members present: Ross Harvey for Svend Robinson; Larry Schneider for Peter McCreath.

Other Member present: Stan Hovdebo.

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Karen McBride, Researcher.

Witness: From the Department of External Affairs and International Trade: Howard Balloch, Assistant Deputy Minister, Asia and Pacific Branch.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2), the Sub-Committee resumed consideration of the conditions in Burma/Myanmar.

The witness made a statement and answered questions.

At 8:50 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Ellen Savage

Clerk of the Sub-Committee

Aussi présente: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Karen McBride, chargée de recherche.

Témoins: Du Centre international des droits de la personne et du développement démocratique: L'honorable Ed Broadbent, président. Des Amis canadiens de la Birmanie: Soe Thinn. Des Associés pour le développement démocratique en Birmanie: Harn Yawngwe. À titre individuel: Sein Win, premier ministre du Gouvernement de la coalition nationale de l'Union de Birmanie.

Conformément au mandat que lui confère le paragraphe 108(2), le Sous-comité examine la situation en Birmanie/Myanmar.

Les témoins font des exposés et répondent aux questions.

À 18 h 15, la séance est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

SÉANCE DU SOIR (37)

Le Sous-comité du développement et des droits de la personne du Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit à 19 h 33, dans la salle 371 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Walter McLean (président).

Membres du Sous-comité présents: Beryl Gaffney et Walter McLean.

Membres suppléants présents: Ross Harvey remplace Svend Robinson; Larry Schneider remplace Peter McCreath.

Autre député présent: Stan Hovdebo.

Aussi présente: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Karen McBride, chargée de recherche.

Témoin: Du ministère des Affaires étrangères et du Commerce extérieur: Howard Balloch, sous-ministre adjoint, Asie et Pacifique.

Conformément au mandat que lui confère le paragraphe 108(2), le Sous-comité examine la situation en Birmanie/Myanmar.

Le témoin fait un exposé et répond aux questions.

À 20 h 50, la séance est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Sous-comité

Ellen Savage